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Vedhæftet fremsendes svar fra Lystrup-Elsted-Elev Fællesråd på forslag til strategi for kommuneplan 2017.

Fællesrådet har forsøgt at skabe en lokal debat om Lystrupområdets udvikling, som inspiration for 
Fællesrådets høringssvar. Fællesrådet har således været arrangør af et borgermøde i Elsted-Lystrup 
Beboerhus om emnet. På mødet deltog ca. 100 beboere fra området og debatterede emnet blandt på 
baggrund af oplæg fra Fællesrådet og fra tidligere stadsarkitekt Gösta Knudsen og nuværende 
kommuneplanchef Niels-Peter Mohr.

Fællesrådet har holdt møder med elevrådene på Lystrup skole og på Elsted skole, og eleverne har diskuteret
emnet i de største klasser. Det er der kommet mange gode og tankevækkende synspunkter ud af. Generelt 
er de unge mennesker glade for at bo i Lystrupområdet og sætter pris på den åbne struktur. I lighed med 
input fra mange voksne beboere efterlyser mange elever oplagte mødesteder for byens borgere.

Endvidere har Fællesrådet taget initiativ til etablering af et debatforum om Lystrupområdets fremtid. I 
debatforummet er en række beboere med en særlig interesse for emnet blev inviteret til deltage i møder 
om byområdets udvikling. Debatten i forummet har i høj grad været med til at præge Fællesrådets egne 
drøftelser. Som en illustration af forummets arbejde og bidrag vedhæftes det seneste oplæg, der i tekst og 
figur beskriver struktur og ønsker for Lystrupområdet.

Under den videre proces med at udarbejde et forslag til kommuneplan 2017 stiller Fællesrådet sig 
naturligvis til rådighed for møder og drøftelser med Aarhus kommune.

 

Med venlig hilsen

Flemming Larsen
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